

# ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ

1215 O Street, MS 7-40  
Sacramento, CA 95814  
TTY: 711  
(833) 421-0061



ວັນທີ 26 ເມສາ 2023

ເຖິງ: ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການສູນພາກພື້ນ

ເລື່ອງ: ໂຄງການກຳນົດດ້ວຍຕົນເອງ: ອັດຕາດັດແກ້ການບໍລິການຄຸ້ມຄອງການເງິນ

ອີງຕາມຄຳສັ່ງຂອງພະແນກບໍລິການດ້ານພັດທະນາການ (ພະແນກ) ທີ່ອອກໃນວັນທີ [21 ທັນວາ 2018](#), ການບໍລິການການຄຸ້ມຄອງການເງິນ (FMS) ອາດຈະບໍ່ຄິດຄ່າບໍລິການປະຈຳເດືອນເກີນອັດຕາສູງສຸດທີ່ປະກາດຢູ່ໃນເວັບໄຊທ໌ຂອງພະແນກ. ຕາມຄຳສັ່ງຂອງພະແນກທີ່ໄດ້ອອກໃນວັນທີ [27 ກໍລະກົດ 2022](#), ຄ່າທຳນຽມ FMS ແມ່ນຈ່າຍໂດຍສູນພາກພື້ນຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໂຄງການກຳນົດດ້ວຍຕົນເອງ (SDP) ຢູ່ນອກງົບປະມານສ່ວນບຸກຄົນຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ SDP.

ມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ຕັ້ງແຕ່ວັນທີ 1 ພຶດສະພາ 2023, ທັງພະແນກໄດ້ສ້າງຕັ້ງອັດຕາປະຈຳເດືອນສູງສຸດໃຫມ່ (ຄັດຕິດມາພ້ອມ) ເພື່ອຈ່າຍໃຫ້ກັບຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ FMS ສຳລັບການບໍລິການທີ່ສະໜອງໃຫ້ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນ SDP. ກ່ອນຫນ້ານີ້, ອັດຕາ FMS ປະຈຳເດືອນແມ່ນອີງໃສ່ຈຳນວນການບໍລິການທັງໝົດທີ່ລະບຸໄວ້ໃນແຜນການໃຊ້ຈ່າຍ. ອັດຕາ FMS ປະຈຳເດືອນທີ່ຄັດຕິດມານີ້ແມ່ນອີງໃສ່ຈຳນວນພະນັກງານ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທັງໝົດທີ່ລະບຸໄວ້ໃນແຜນການໃຊ້ຈ່າຍຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ SDP. ສະເພາະບຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບຈ້າງໂດຍກົງໂດຍ FMS ຫຼື ຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມແມ່ນສ່ວນຫນຶ່ງຂອງຈຳນວນທັງໝົດນີ້ - ມັນບໍ່ນຳໃຊ້ກັບພະນັກງານຂອງຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທີ່ຈ່າຍໂດຍ FMS.

## ການກຳນົດອັດຕາ FMS

ອັດຕາ FMS ແມ່ນຖືກກຳນົດໂດຍໃຊ້ຈຳນວນພະນັກງານທັງໝົດທີ່ເຮັດວຽກ (ເຕັມເວລາ ແລະ ນອກເວລາ) ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທີ່ສະທ້ອນໃຫ້ເຫັນຢູ່ໃນແຜນການໃຊ້ຈ່າຍຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ SDP. ຖ້າຈຳນວນພະນັກງານ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການມີການປ່ຽນແປງໃນໄລຍະເວລາຫຼາຍກວ່າສາມເດືອນ, FMS ຕ້ອງຮ້ອງຂໍໃຫ້ມີການປັບປຸງແຜນການໃຊ້ຈ່າຍ າຍຈາກຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທີ່ຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງການປ່ຽນແປງຂອງຈຳນວນພະນັກງານ ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທັງໝົດ; ແລະ ແຈ້ງໃຫ້ສູນພາກພື້ນກ່ຽວກັບການປ່ຽນແປງນັ້ນ. ສູນປະຈຳພາກພື້ນຈະປັບປຸງອັດຕາປະຈຳເດືອນທີ່ຈ່າຍໃຫ້ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ FMS

**"ສ້າງຄູ່ຮ່ວມງານ, ຊ່ວຍເຫຼືອທາງເລືອກ"**

ອັດຕາສຳລັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທີ່ພາສາທີ່ຕ້ອງການບໍ່ແມ່ນພາສາອັງກິດ

ສູນພາກພື້ນຄວນໃຊ້ອັດຕາທີ່ສະແດງຢູ່ໃນຕາຕະລາງ

"ອັດຕາສຳລັບຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທີ່ພາສາທີ່ມັກໃຊ້ບໍ່ແມ່ນພາສາອັງກິດ" ເມື່ອພາສາທີ່ມັກໃຊ້ຂອງຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ, ສະມາຊິກຄອບຄົວ, ຜູ້ຕາງໜ້າທາງດ້ານກົດໝາຍ ຫຼື

ຕົວແທນທີ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດທີ່ສະໜັບສະໜູນການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງບຸກຄົນໃນ SDP ບໍ່ແມ່ນພາສາອັງກິດ.

ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການສູນພາກພື້ນ  
ວັນທີ 26 ເມສາ 2023  
ໜ້າທີສອງ

ຖ້າຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມ SDP ຫຼື ຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າມີຄໍາຖາມກ່ຽວກັບການຕອບນີ້,  
ເຂົາເຈົ້າຄວນຕິດຕໍ່ຜູ້ປະສານງານການບໍລິການຂອງສູນພາກພື້ນຂອງເຂົາເຈົ້າ.  
ຄໍາຖາມຈາກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ FMS ຄວນສົ່ງໂດຍກົງໄປຫາຜູ້ຕິດຕໍ່ສູນພາກພື້ນທີ່ເໝາະສົມ.  
ຄໍາຖາມຈາກສູນກາງພາກພື້ນຄວນຈະຖືກສົ່ງໄປຫາ [sdp@dds.ca.gov](mailto:sdp@dds.ca.gov).

ດ້ວຍຄວາມເຄົາລົບ,

*ຕົ້ນສະບັບລົງນາມໂດຍ:*

ບອ. VICKI L. SMITH  
ຮອງຜູ້ອໍານວຍການ  
ຂະແໜງການພັດທະນານະໂຍບາຍ ແລະ ແຜນງານ

ສໍາເນົາຖົງ: ບັນດາຜູ້ບໍລິຫານໃນສູນພາກພື້ນ  
ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການສູນພາກພື້ນຂອງການບໍລິການຜູ້ບໍລິໂພກ  
ບັນດາຜູ້ອໍານວຍການຝ່າຍບໍລິການຊຸມຊົນຂອງສູນພາກພື້ນ  
ບັນດາສະມາຄົມໜ່ວຍງານຂອງສູນປະຈຳເຂດ  
ສະພາແຫ່ງລັດວ່າດ້ວຍຄວາມພິການດ້ານພັດທະນາການ  
Nancy Bargmann, ພະແນກພັດທະນາການບໍລິການ  
Brian Winfield, ພະແນກບໍລິດ້ານການພັດທະນາ  
Carla Castañeda, ພະແນກບໍລິການພັດທະນາ  
Jim Knight, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ  
Ernie Cruz, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ  
Suzy Requarth, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ  
Kathleen Dempsey, ພະແນກບໍລິການດ້ານການພັດທະນາ